
Kopi til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og socialministeren
Dato: 19. januar 2010
OMTRYKT: 20. januar 2010 (ændret adressat)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 274
Ministeren bedes redegøre for, hvordan lov om behandlingsgaranti har fungeret i 
praksis, set i lyset af at kommunerne har nedprioriteret ressourcerne til stoffri 
døgnbehandling?

Spørgsmål 275
Mener ministeren, at kommunerne er sikret tilstrækkelige ressourcer til stoffri 
døgnbehandling?

Spørgsmål 276
Er ministeren indstillet på, at man i fremtiden kunne lade de private 
behandlingssteder blive akkrediteret, ligesom man f.eks. har gjort med 
behandlingsafdelingerne i Kriminalforsorgens regi?

Spørgsmål 277
Ministeren bedes redegøre for, hvordan der sikres kvalitetsstandarder på 
området for behandling af stofmisbrugere?

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand.
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Offentligt


